
ZÁPISNICA Č. 6/2023 

 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 15. augusta 2023 

o 18:00 hod. v MOS Súľov.  

 

Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 

Poslanci OZ:  Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, 

Ing. Tomáš Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

Neprítomný poslanec:    Júlia Harvančíková Dis., Ing.arch. Andrej Smatana 

Zamestnanci OcÚ:  

Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  

Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 

Otvorenie 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  

Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  

 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  

so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu 7 

poslancov sú prítomní 5 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Dvaja poslanci boli 

ospravedlnení z neúčasti na obecnom zastupiteľstve.   

 

K bodu  2: 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  

Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 

Mgr. Anna Ďurajková a Ing. Ľubomír Baláž.  

 

 

Uznesenie č. 37/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Mgr. Anna Ďurajková, Ing. Ľubomír Baláž 

 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  

Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 29 - 36/2023 

5. Schválenie dodatku č.1 k VZN č.3/2022 – Poplatky ŠKD-MŠ-ŠJ 

6. Riešenie spolupráce medzi obcami Súľov-Hradná a obec Jablonové 

7. Schválenie dopravného značenia 

8. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná   

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesení 

12. Záver 

 

Uznesenie č. 38/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 15.08. 2023 nasledovne :  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Kontrola uznesení č. 29 - 36/2023 

5. Schválenie dodatku č.1 k VZN č.3/2022 – Poplatky ŠKD-MŠ-ŠJ 

6. Riešenie spolupráce medzi obcami Súľov-Hradná a obec Jablonové 

7. Schválenie dopravného značenia 

8. Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná   

9. Rôzne 

10. Diskusia 

11. Schválenie uznesení 

12. Záver 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 4:  

Kontrola uznesení č. 29 - 36/2023 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že uznesenia č. 29 – 36/2023 sú prijaté 

a postupne sa vykonávajú.   
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Uznesenie č. 39/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

 

K bodu 5:  

Schválenie dodatku č.1 k VZN č.3/2022 – Poplatky ŠKD-MŠ-ŠJ 

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil predmetný bod – schválenie dodatku  

č. 1 k VZN č. 3/2022. Odovzdal slovo predsedníčke finančnej komisie.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, uviedla, že  

pri dodatku č. 1 k VZN č. 3/2022, boli dodržané všetky zákonom stanovené podmienky. 

Poplatky ŠKD-MŠ-ŠJ boli prediskutované s vedením školy. Uviedla, že vo vzťahu 

k navrhovaným poplatkom bol vykonaný prieskum okolitých miest a obcí. Vyjadrila sa, že 

finančná komisia odporučila schváliť dodatok č. 1 k VZN č. 3/2022, ktorý bude právoplatný  

od 01.09.2023.   

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 40/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje dodatok č.1 k VZN č.3/2022 – Poplatky ŠKD-MŠ-ŠJ 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 6: 

Riešenie spolupráce medzi obcami Súľov-Hradná a obec Jablonové 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod spolupráce medzi obcami Súľov – 

Hradná a obec Jablonové.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, vysvetlila 

jednotlivé náležitosti zmluvy spolupráce. Zdôraznila, že pri vypracovaní zmluvy sa vychádzalo 

z pôvodnej navrhovanej, pričom sú upravené/doplnené náležitosti podľa platného právneho 

rámca SR a zriaďovacej listiny. Doba platnosti predmetnej zmluvy je navrhnutá na dobu 

neurčitú.  

JUDr. Peter Vachan sa stotožnil s platnosťou zmluvy na dobu neurčitú. Zároveň 

podotkol, že v prípade zmien, je možné vykonať dodatok, poprípade postupovať podľa 

vzájomnej dohody. Odporučil, aby v zmluve bola riadne zakomponovaná výpovedná lehota, aj 

vo vzťahu k navrhovanej dobe neurčitej. 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa a predsedníčka finančnej komisie, prezentovala 

náležitosti zmluvy vo vzťahu k výpovednej lehote. Ďalej prezentovala zmeny/doplnenia v rámci 

jednotlivých bodov predmetnej zmluvy.  

JUDr. Peter Vachan sa stotožnil s prezentovanými zmenami. Ďalej uviedol, že 

v prípade schválenia zmluvy s prezentovanými pripomienkami, vypracuje finálnu verziu 

zmluvy, vrátane prezentovaných zmien/úprav.  

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 41/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje zmluvu o spolupráci medzi obcou Súľov-Hradná a obcou Jablonové. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 7: 

Schválenie dopravného značenia 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil bod – doprané značenia. Uviedol, že 

k dopravnému značeniu sa vyjadrili všetky kompetentné orgány SR, vrátane Policajného zboru 

SR.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, požiadala o vysvetlenie vo vzťahu k posunutiu 

značenia obce Súľov – Hradná. Chcela vedieť dôvody, prečo značenie nemohlo byť na 

pôvodnom mieste.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, uviedol, že okresný dopravný inšpektorát nesúhlasil 

s pôvodným umiestnení značenia obce Súľov – Hradná. Pri jej umiestnení bola v prvom rade 
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zohľadnená obytná zóna v obci. Uviedol, že v tomto prípade boli v plnom rozsahu uplatnené 

právomoci kompetentných orgánov.   
 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod a pristúpili k hlasovaniu.  

 
Uznesenie č. 42/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje Návrh TDZ v k.ú. Súľov-Hradná /Dopravné značenie/ 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslancov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 8: 

Návrh na úpravu rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-

Hradná   

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval predmetný bod úpravy rozpočtu obce 

Súľov – Hradná a ZŠ s MŠ Súľov – Hradná. Ďalej požiadal o stanovisko stavebnej komisie  

vo vzťahu k cestám a výmeny stĺpov, na ktorých je umiestnený obecný rozhlas. Odporúčanie 

stavebnej komisie sa viaže k návrhu na úpravu rozpočtu.  

Ing. Ľubomír Baláž, poslanec a predseda stavebnej komisie, uviedol náležitosti 

stretnutia pri obhliadke plánovanej rekonštrukcie cesty. Výsledkom realizovaného stretnutia je 

dohoda, že prvotné stavebné úpravy predmetnej cesty, budú riešené zo strany obce. K tomu 

sa viaže vybudovanie odvodnenia, kde vstupné náklady vrátane materiálu predstavujú 

odhadovanú výšku finančných prostriedkov cca. 1000,00 eur. Podotkol, že v rámci toho je 

potrebné vykonať stretnutie s vlastníkmi/podielnikmi/spoločenstvami okolitých pozemkov. 

Celková cena v prípade funkčnosti pozemnej komunikácie predstavuje výšku približne päť až 

sedem tisíc eur. Pôvodný návrh rekonštrukcie cesty v zmysle projektovej dokumentácie sa 

pohybuje vo výške 120 tisíc eur. Uviedol, že vzhľadom k možnostiam obce, je táto výška 

investície v súčasnosti neprijateľná. Ďalej uviedol, že v prípade Hradnej – úprava cesty, bol 

realizovaný začiatok prác.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, doplnil potrebný materiál v prípade rekonštrukcie cesty 

– žľaby, šachtu, makadam a pod. 

Ing. Ľubomír Baláž, poslanec a predseda stavebnej komisie, uviedol, že vo vzťahu 

k ceste už boli investované nemalé finančné prostriedky, ktoré sa vzťahujú k navezeniu 

makadamu. Ďalej uviedol, že v najbližšom čase sa bude navážať drť. Zo strany obce by mal 

byť prefinancovaný nástrek a žľab. Ostatné stavebné práce sú v plnej kompetencií vlastníkov, 

pričom uviedol, že ide o spoluprácu medzi obcou a vlastníkmi pozemkov – prístupová cesta.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, sa vyjadril k stĺpov, navrhol cenu 2 500,00 eur.  
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Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa vyjadrila k navrhovaným finančným 

prostriedkom. Uviedla, že je potrebné uviesť a vysvetliť finančnú spoluúčasť pri budovaní 

pozemnej komunikácie. Ďalej vyjadrila názor, vo vzťahu k plánovanému financovaniu 

a trvalému pobytu občanov, kde sa má komunikácia budovať.  

Ing. Ľubomír Baláž, poslanec a predseda stavebnej komisie, uviedol, že aktuálne sa 

bude realizovať záchyt vody a s tým súvisiace práce. Navrhovaná cena je 1000,00 eur.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, vyjadrila nespokojnosť s investíciou pre občanov 

bez trvalého pobytu v obci.  

Ing. Jaroslav Búšfy, poslanec, informoval poslancov OZ o výmene stĺpov v obci. 

V celkovom počte ide o 5 podperných bodov. Uviedol konkrétne miesta výmeny jednotlivých 

stĺpov a doplnenie nových stĺpov. Ďalej uviedol, že realizácia prác bude vykonaná obcou.  

Navrhovaná suma potrebného materiálu, vrátane betónu (3m3) je vo výške 1500,00 eur.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zosumarizoval predložené návrhy. Pre pozemnú 

komunikáciu bol návrh 1000,00, pre pozemnú komunikáciu v Hradnej bol návrh 2000,00 eur 

a pre stĺpy bol návrh 1500,00 eur. Ďalej uviedol, že je nedoriešené financovanie workoutového 

ihriska (projektová dokumentácia) vo výške 1000,00 eur.   

 

Poslanci OZ prediskutovali predmetný bod. Ďalej sa poslanci OZ vyjadrili 

k normatívnym a nenormatívnym finančným prostriedkom z RUŠS-ZA. Poslanci OZ pristúpili 

k hlasovaniu.  

 

Uznesenie č. 43/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

schvaľuje zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 05_2023 k 15.08.2023 

         

1. Bežné príjmy_ 512 734,20 € 

2. Kapitálové príjmy_ 0,00 €  

3. Finančné operácie_ príjmové_32 936,66 € 

4. Bežné výdavky_ 18 513,00 € 

5. Kapitálové výdavky_ 4 500,00 €  

6. Finančné operácie_ výdavkové_0,00 € 

Celkové príjmy:          545 670,86 

      Celkové výdavky  :       23 013,00 € 

 

Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
Uznesenie č. 44/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 

berie na vedomie normatívne a nenormatívne finančné prostriedky z RUŠS-ZA 
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Prítomní poslanci OZ (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

 

Hlasovali    za (menovite):  5 poslancov - Ing. Jaroslav Búšfy, Mgr. Anna 

Ďurajková, Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. Tomáš 

Šefara, Ing. Ľubomír Baláž 

                 proti (menovite): 0 poslanecov 

                 zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 

K bodu 9: 

Rôzne 
 

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, sa informovala o zmluve ohľadom stánkov v obci.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril, že v danej veci koná.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, navrhuje, aby sa vypovedala zmluva, stánok sa 

z miesta odstránil a využil sa pre potreby školy.  

 

K bodu 10: 

Diskusia 
 

p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom dopravného značenia, ktoré bolo už 

viackrát prerokované v minulosti. Zároveň, sa vyjadril k zverejňovaní dopravného projektu na 

úradnej tabuli a web stránke obce. Podotkol, že úradná tabuľa sa nachádza aj v časti Hradná. 

Informoval sa ohľadom financovania dopravného značenia v obci.   

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa vyjadril k financovaniu dopravného značenia. 

Náklady pre obec vznikajú pri projektovej dokumentácií a obec musí obstarať parkovacie 

značenie. Ostatné značenie bude financované z prostriedkov VÚC.  

p. Bušovský, občan, sa vyjadril k zmluve medzi obcou Súľov – Hradná a Jablonové. 

Opäť sa vyjadril k zverejňovaniu príslušného dokumentu.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zdôraznil, že účelom zmluvy je, aby sa zlepšili 

podmienky v škole. Odporúčenie od právnika bolo, vytvoriť zmluvu vzhľadom k tomu, že ide 

o spoluprácu medzi dvoma obcami. Vysvetlil jednotlivé náklady, ktoré sú prerozdelené medzi 

jednotlivými obcami. Uviedol, že obec Jablonové sa bude podieľať na všetkých originálkach.  

Mgr. Anna Ďurajková, poslankyňa, vysvetlila, že všetky náklady ktoré v budúcnosti 

budú vznikať, obec Jablonové sa bude podieľať rovnakým dielom ako obec Súľov – Hradná.  

p. Bušovský, občan, sa informoval ohľadom schválenej zmluva, či rieši aj 

rekonštrukciu/opravy objektu školy.  Ďalej sa informoval ohľadom zmluvy vo vzťahu 

k utečencom z Ukrajiny.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, zodpovedal všetky otázky pána Bušovského. 

Vysvetlil aktuálne náležitosti finančnej podpory vo vzťahu k utečeneckej kríze – Ukrajina.  

p. Bušovský, občan, upozornil na chybu vo VZN – rezidentská karta. Uviedol, že 

schválená výška bolo 10 eur, nie 15 eur. Ďalej sa chcel informoval ohľadom rekonštrukcií ciest. 

Poukázal na ďalšie problémy pozemných komunikácií v obci Súľov – Hradná.  

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, vysvetlil akým spôsobom bude prebiehať 

rekonštrukcia ciest. Uviedol, že aktuálne obec vykonáva prípravnú činnosť, ktorá je zameraná 

k plánovej výzve – rekonštrukcia ciest.  
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K bodu 11: 

Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia obce Súľov – Hradná zo dňa 15.08.2023, v MOS Súľov.   

 

K bodu 12:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 

Overovatelia: 

 

Mgr. Anna Ďurajková 

 

 

 

........................................ 

 

 

 Ing. Ľubomír Baláž   

  ........................................  

 

V Súľov – Hradná, dňa 24.08.2023 

                                                                                                             

.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 

    starosta obce Súľov - Hradná        


